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§ 13 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
 
§ 14 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes. 
 
 
§ 15 Val av protokolljusterare 
 
Till justerare utsågs Johanna Svärd. 
Till sekreterare utsågs Marina Wesström. 
 
 
§ 16 Föregående protokoll 
 
Protokoll från 2022-02-07 godkänns och läggs till handlingarna. 
 
 
§ 17 Redogörelse ekonomi 
 
Vid utgången av februari månad har Finsam Degerfors-Karlskoga förbrukat 842 tkr av årets 
budget (exkl. ESF-projektet Språka i samverkan). Detta innebär ett överskott på 157 tkr i 
förhållande till periodens budget. Riktvärdet för perioden är 17% av årsbudgeten och utfallet 
är 14% av årsbudgeten. 
 
Coachingteamets utfall efter årets två första månader hamnar på ett överskott på 141 tkr i 
jämförelse med periodens budget. Överskottet beror på lägre kostnader än budgeterat för 
coacher eftersom drygt en tjänst finansernas av ESF-projektet Språka i samverkan under 
första halvåret och samt att kostnaderna för arbetsträningsplatser och aktiviteter varit lägre än 
budgeterat hittills i år. 
Strukturella insatser har vid februari månads utgång ett överskott på 18 tkr i jämförelse med 
budget, detta överskott beror på att mässor och föreläsningar anordnas först till hösten och 
inte har haft några kostnader hittills i år. 
Kansliets utfall är i stort sett i linje med periodens budget då avvikelsen är ett underskott på 1 
tkr vid utgången av februari. 
 
Språka i samverkan: Projektet hade under årets två första månader haft kostnader 262 tkr 
under 2022. Överskottet för projektet är 266 tkr men då har inte intäkterna för januari och 
februari kommit in.  
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§ 18 Redogörelse strukturövergripande insatser 
 
Det har varit styrgruppsmöte i ESF-projektet Inre driv (Trainstation) som Mari är med i. 
Utvärderingsföretaget på projektet är APEL och utvärderaren lyfter den Finsamfinanserade 
verksamheten coachingteamet. Resultatet hittills är att 2 deltagare har fått praktik, eventuellt 3 
deltagare har gått till studier och 4 har blivit arbetssökande. 
 
Det har varit 2 möten i projekt Cross där Mari är med, det är ett projekt med civilsamhälle och 
Region Örebro län i samverkan om samhällsutmaningar. Det är 6 kommuner i regionen som 
ingår, Askersund, Hällefors, Kumla, Ljusnarsberg, Nora och Karlskoga. Projektets mål är att 
skapa en fungerande samverkansstruktur, hitta lösningar för välfärdsluckorna. Projektet 
finansernas av Vinnova och pågår till februari 2023.  
 
Kommunikationsnätverket för Finsam nationellt har haft möte. De har utfört en undersökning 
med totalt 151 medverkande för personer som arbetar i kommuner och regioner samt på 
Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan. Frågorna var några öppna frågor avseende deras 
syn på samordningsförbunden. Undersökningen visade att de flesta hade god kännedom om 
samordningsförbunden. 
 
Förbundschefterna i hela Sverige har skapat ett nätverk för informationsutbyte som träffas 
varannan månad med olika teman. Denna gång var temat välfärd i samverkan. 
 
Det har vari möte med samordningsförbundet Östra Värmland där Mari och Nils Varg var 
med och från deras sida deras ordförande och chefen för AME i Storfors.  
 
Det har varit en träff med sociala företag, man har skapat ett nätverk i Karlskoga om sociala 
företag där Mari och Carina är med. I detta nätverk ingår ASF lyfter, Möckelnföreningarna, 
Nils Varg, Per Wassgren och Andreas Mohlin. Det var diskussion och planering om 
PARAPLY och en ansökan till Tillväxtverket. 
 
Mottagningsteamet har startat uppsamverkansträffar med alla berörda myndigheter i 
samverkan, dessa träffar ska ske varannan månad. På senaste mötet diskuterades 
effektivisering samt samverka klokt inom ramen för MT. Carina och Mari jobbar med 
marknadsföringsmaterial för mottagningsteamet tillsammans med en kommunikatör i 
Karlskoga kommun. Det är ett stort inflöde till mottagningsteamet, varje onsdag är det 8 
möten. 
 
Det har varit besök från Sydnärke där AME-chefen i Kumla och samordnare kom och träffade 
Mari, Nils och Carina för att få inblick i Finsams arbetssätt, projekt och hur man jobbar med 
sociala företag. 
 
Det har varit förbundschefsträffar i regionen både digitala och fysiska träffar. Lisa som var 
förbundschef i Örebro/Lekeberg har slutat och en ny förbundschef har tillträtt. 
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Mari har träffat Anneli Mylly kommunstyrelseordförande i Degerfors Kommun för att 
informera om Finsams arbetet som görs i samordningsförbundet. Mari blev också inbjuden att 
ha presentation för hela kommunstyrelsen den 3 maj. 
 
Indikatornätverket nationellt har sammanställt indikatorfrågorna inskickade från 39 
samordningsförbund. Den påvisar att utvecklingen går framåt gällande samtliga indikatorer. 
 
Planeringen för psykiatriveckan (vecka 46) har haft två möten. Detta är fjärde året som 
Finsam är med. 
 
Det har varit webutbildning om integrationsutmaningar via RAR på en halvdag. Temat för 
utbildningen var mötet med svenska samhället som språk och kulturmöte. Utbildningen hölls 
av Karina Sheikhi och Bi Puranen. 
 
ÖMS-nätverket har haft flera möten. Där har det bland annat diskuterats arbetet med NNS och 
det gemensamma ESF-projektet. 
 
Det har varit konferens med Vägar framåt som är en del av pärlbandsprojekt som #jagmed var 
en del av. Väg framåt är i Kungsör, Sala, Köping och Arboga. På denna konferens togs det 
bland annat upp dubbelriktat samband som innebär t.ex. att om man mår bra går det bra i 
skolan och går det bra i skolan mår man bra. 
 
ESI-arbetsgrupp som är en del av jobblinjen i Karlskoga har haft möte. Det handlar om att 
inkludera alla i vårt samhälle.  
 
Slutrevision för Finsam 2021 har skett med revisorerna på plats på kansliet. 
 
Det har varit medelemssamråd med ca 25 deltagare från hela regionen. 
 
I Samspelet är det en ny förbundschef som heter Mary Lind Dalevi, hon har varit på 
studiebesök på Finsam. 
 
 
§ 19 Redogörelse individinriktade insatser/ESF-projekt 
 
Coachingteamet Just nu är det 179 aktiva deltagare inskrivna. 8 deltagare har avslutats i år, 
50% av dessa har avslutats till arbete/studier. 19% av de inskrivna är medborgare i Degerfors. 
Mer statistik finns i beredningsprotokollet. Hela teamet ska vara med på finsamkonferensen 
som kommer ske digitalt, men alla deltar gemensamt i lokalen. Det är bra energi i teamet. 
Önskemål finns om att skulle behöva ha med en representant från psykiatrin. 
 
Språka i samverkan har 13 inskrivna deltagare nu och inga fler deltagare skrivs in nu. 
Projektet avslutas 31 maj och under juni kommer en avslutsrapport skrivas av Mari och Sofia 
Tungfelt. Ulrika Wedin jobbar inte kvar i projektet och i stället för henne stöttar Anna 
Engdahl upp till större del. Den 11 maj kl 12,30-16 är det slutkonferens för projektet.  
 



 

Samordningsförbundet Karlskoga/Degerfors Örebro 
län (org nr 222000-2279) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5  
Sammanträdesdatum 
2022-04-04 
 
Protokollsnummer: # 2 – 2022 
 
 

 

  
Justerande sign                                                  Utdragsbestyrkande 

 

Studiespåret har nu 36 deltagare inskrivna, 11 män och 25 kvinnor. 4 personer har avslutats, 
2 till studier och 2 till arbete. Ny projektägare är Katarina Magnusson biträdande rektor på 
Vuxnas lärande i Karlskoga. Projektmedarbetare Ulrica Wedin har slutat.  
 
Genomgång av GDPR har skett för alla coacher så att de hålls uppdaterade. 
 
SKR har haft en halvdagskonferens om sociala företag och social integration som handlade 
om varför det är viktigt. 
 
ESF-projektet med ÖMS där BIP och VTA ingår är på väg in i genomförandefasen. På BIP-
utbildningen är det beräknat med 10 deltagare vardera från Degerfors kommun, Karlskoga 
kommun och coachingteamet. 
 
 
§ 20 Styrelserepresentation på distans BESLUTSÄRENDE 
 
En lagändring har trätt i kraft som innebär möjlighet för styrelseledamöter att delta på distans 
men beslut om detta måste tas i varje enskilt samordningsförbund. 
 
Styrelsen beslutar att sammanträdet ska ske på fysisk plats med presidiet och möjliggöra för 
enskilda ledamöter att finnas med på distans vid speciella angelägenheter som ej möjliggör 
fysisk närvaro.  
 
 
§ 21 Planeringsdag 3 maj 
 
Alla fick lämna förslag på programmet till planeringsdagen den 3 maj. Önskemål om lokal är 
Terrassen (gamla Prisma). Förslag på tema är: Jämställdhet, uppfräschning om BIP, vad man 
förvänta sig av Finsam utifrån sitt perspektiv samt att coachingteamet är med hela dagen och 
ges tillfälle att prata om egna erfarenheter. 
 
Mari och Carina fick i uppdrag att sätta i ordning en agenda för dagen utifrån förslagen ovan. 
 
§ 22 Inkommande handlingar 
 
Från NNS – Kallelse till årsmötet på Arlanda. Mari, Kristina och Johanna kommer åka dit. 
 
Ny fastighetsägare i lokalerna – Samhällsbyggnadsbolaget i Norden AB SBB samt att det är 
nytt vaktmästeri. 
 
Enkät från SKR – frågor om hur mycket revisorerna kostar för samordningsförbundet och hur 
mycket man träffar dem. 
 
Ansökan från Försäkringskassan – medel till en samverkansträff den 26 april om ökad 
kunskap mellan Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen och Region Örebro Län. Summan 
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som önskas är 4 400 kr från Finsam Degerfors/Karlskoga och detta har Mari beviljat. 
Förbundcheferna i regionen kommer också vara med på träffen. 
 
 
§ 23 Jämställdhet/jämlikhet/genus 
 
Det har varit utbildning i de horisontella principerna där på de coacher och deltagare var med. 
Utbildningen handlade om normer och jämställdhet och hölls av Hanna Stenfelt Lejondahl, 
där togs bland annat genus och kön upp och de sju härskarteknikerna. 
 
Mari har varit med på utbildning via Unionen-chef på temat mångfald i praktiken. 
 
En föreläsning har hållit om HBTQI av Tommy Aldergrim från Örebro, denna fick både 
coacher och deltagare lyssna på. Han berättade bland annat att det är stor psykisk ohälsa inom 
denna grupp och de som mår sämst är unga transpersoner. 
 
Intigrationsnätverket i Karlskoga har haft möte på Mötesplats Kupolen med 30 deltagare, alla 
är välkomna att vara med på det. Med på mötet förutom Finsam var bl.a. Länsstyrelsen, 
Polisen, socialförvaltningen och olika studieförbund. 
 
 
§ 24 Reflektion dagens möte 
 
Alla på mötet fick säga sin reflektion. 
 
 
§ 25 Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor anmäldes. 
 
 
Mötet Avslutas 
Nästa styrelsemöte 13 juni kl. 9.00-12.00 
 


